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ΑΝΑΠΤΥΞΗ ΚΕΙΜΕΝΟΥ ΤΗΣ ΕΡΩΤΗΣΗΣ

Η έλλειψη ενός αξιόπιστου συστήματος πιστοποίησης της αναπηρίας στη 
χώρα μας έχει ως συνέπεια να ταλαιπωρούνται αδικαιολόγητα οι πολίτες με 
αναπηρία,  κατά τη διαδικασία αξιολόγησης της αναπηρίας τους,  από τις 
αρμόδιες  επιτροπές,  όπου  πολλές  φορές  καλούνται  να  αποδείξουν  το 
αυτονόητο της αναπηρίας τους. Την ίδια στιγμή, η χώρα μας δεν διαθέτει 
ενιαίο εθνικό μητρώο των ατόμων με αναπηρία. 

Αυτές  οι  ελλείψεις  δημιουργούν  μεγάλα  εμπόδια  στη  χάραξη 
αποτελεσματικών πολιτικών για την αναπηρία και στη δίκαιη κατανομή των 
απαραίτητων κρατικών πόρων, αφού η πολιτεία δεν έχει τη δυνατότητα να 
γνωρίζει με ακρίβεια πόσοι ανάπηροι υπάρχουν στη χώρα, ποίες είναι οι 
ιδιαίτερες ανάγκες τους και ποια είναι η κατανομή τους στην επικράτεια.

Η δημιουργία της κάρτας λειτουργικότητας/αναπηρίας,  η  οποία αποτελεί 
κυβερνητική  εξαγγελία,  μπορεί  να  συμβάλλει  καθοριστικά  στην  επίλυση 
των  προαναφερομένων  προβλημάτων,  ιδιαίτερα  τη  στιγμή  που  η 
υλοποίηση του συγκεκριμένου έργου έχει την υποστήριξη του αναπηρικού 
κινήματος  της  χώρας  και  αποτελεί  και  πρόταση  της  Διακομματικής 
Επιτροπής της Βουλής για τα αναπηρικά θέματα.

Ενόψει  της  ολοκλήρωσης  του  νέου  συστήματος  Ταξινόμησης  και 
Αξιολόγησης  των  Ατόμων  με  Αναπηρία  από  το  Υπουργείο  Υγείας  και 
Κοινωνικής Αλληλεγγύης,

ΕΡΩΤΑΤΑΙ Ο ΥΠΟΥΡΓΟΣ

1. Τι  μέτρα θα  λάβει  για  την  άμεση υλοποίηση  του  έργου της  κάρτας 
λειτουργικότητας/αναπηρίας;

2. Τι μέτρα θα λάβει, ώστε το συγκεκριμένο έργο να βελτιώσει ουσιαστικά 
την ποιότητα ζωής των πολιτών με αναπηρία;
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